	表單的頂端

課程大綱內容（*代表必填，請務必填寫）



	 

中文
英文
課程概述*

本課程以案例研討為主，透過各種稅務爭訟案例，使學生瞭解當前稅務問題。學生須就不同案例蒐集資料上台報告及參與討論。
The emphasis of this course will be laid specially on case study.  Students in this class will be asked to search tax appeal cases, to prepare for presentation and to take part in discussion.
課程目標*

1. 訓練學生蒐集資料能力
2. 訓練學生上台表達能力

3. 充分瞭解當前稅務問題，以有助於日後從事相關工作。
1. To train students’ ability of searching data.

2. To train students’ ability of presentation.

3. To understand current tax issues so as to benefit their work after graduation.
課程要求

本課程適合研究所一、二年級學生選修，選修學生最好曾預修財政學、租稅法規等課程。不希望正從事會計師業務人士選修。
This course is suitable for graduate students who had better study Public Finance and Tax Laws in advance.  Those who are working as a CPA will not be welcome.
參考書目

1. 王建宣編著    租稅法

2. 陳清秀著      租稅法
1. Tax Law: by Wang Chen-Shiun

2. Tax Law: by Chen Ching-Hsiu  


	

	

	 


